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Minnesanteckning lokal samverkansgrupp Sammansatt vård 
och omsorgsbehov 2023-11-22, lokal Vänern, kommunhuset, 
Vänersborg 
 
Närvarande: 
Anette Karlsson (AK), Vänersborg Kommun, ordförande för mötet 
Monica Westerlund (MW), Närhälsan Vänersborg rehabmottagning, regional 
primärvård, sekreterare 
Sofia Jacobsson (SJ), kommunal primärvård 
Maria Söderqvist (MS), kommunal primärvård 
Evelina Stranne (ES), Vårdsamverkan Fyrbodal 
Carola Murås (CM), Vårdsamverkan Fyrbodal 
Anna Thor Ström (ATS), Medpro, regional primärvård 
Marion Wramsby (MW), Medpro, regional primärvård 
Tommy Carlgren (TC), MAS, kommunal primärvård 
Heba Yousif (HY), Vårdcentralen Nordstan, regional primärvård 
Maria Aronsson (MA), Vårdcentralen Nordstan, regional primärvård, med från 
15.30 
Maja Svedberg, Vänerparkens vårdcentral, regional primärvård, med på 
teams 
 
Förhindrade:  
Maria Ahlgren, Vargöns Vårdcentral 
Lars Thuvesen, Vänerparkens Vårdcentral 
Natalie Höglander, Kommunrehab 
 
 

1. Presentation 
 

2. Val av sekreterare. 
Monica Westerlund väljs till sekreterare för mötet. 
 

3. Godkännande av dagordning 
Dagordningen godkänns. 
 

4. Anmälan övriga frågor 
  

Se under övriga frågor nedan. 
 

5. Föregående minnesanteckningar 
 

Rättelse i föregående minnesanteckningar: 
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Punkt 13. ”Personal inom hemsjukvården som 
vill vaccinera sig för pneumokockvaccin ….” 
Skall vara personal inom vård och omsorg som vill vaccinera sig mot 
covid- och influensa. 

 

Punkt 13: ”Provtagning covid inom hemsjukvården. Patienterna ska 
testas om det finns misstanke, då endast antigentest ….” Skall vara … 
PCR-test… 

 

I övrigt godkänns föregående minnesanteckningar. 
 

6. Information från kansliet: 
Samordning och möjliggörande av digitaliseringsprocesser i Fyrbodal:  
 
Då kommunerna sagt upp vårdsamverkansavtalet fr o m årsskiftet då 
man inte varit nöjd med arbetssätt, innehåll etc. så läggs fokus på att få 
fram ett nytt avtal för tillfället. Styrgruppen har möte 1/12 gällande 
detta. Avtal skall vara klart 240101. 
Pga. läget så avvaktas det med övrigt.  
Finns en arbetsgrupp för digitalisering. Inventering gjord vad som 
finns/vilka projekt som pågår i regionen. Styrgruppen kommer att 
prioritera vad Fyrbodal skall jobba med.  
 

 
7. Presentation av dokument samlat dokument 

 
TC och MA har tittat på dokumentet ”samlat dokument” för att se om 
det kan vara ett bra dokument att använda som gemensamt underlag 
för vårdcentral – kommun. Denna mall används redan i Trollhättan och 
är uppskattad där. Arbetsgruppen har samtidigt tittat på 
Närområdesplanen för 2024 där läkarmedverkan i kommunal 
primärvård ingår och gruppens förslag är att man bakar in dessa i 
”samlat dokument”. Vilket kräver skrivna rutiner som varje vårdcentral 
behöver ta fram. 
Ny deltagare i gruppen: Sofia Jacobsson. 

 
8. Återkoppling möte jourcentral (TC) 

231114 hölls möte med Jan Alvång och Ann-Britt Nyström gällande 
jourcentralen. Kommunen har påtalat brister gällande bl a 
dokumentation på ordinationer där det händer att dessa inte finns 
tillgängliga efter den kommunala primärvården har haft kontakt med 
jourcentralen. TC påtalar att det i övriga regionen, där man har annan 
jourcentralslösning, fungerar väl. Jan och Ann-Britt skall ta upp 
problemet med dokumentationen med Jourcentralen för att hitta 
lösning.  

 

9. Kort info Läkemedelsautomater/medgivare (TC) 
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Kommunen bedriver i nuläget en pilot där 
mediciner vid läkemedelsövertag ges av 
läkemedelsmaskin i stället för USK. 
Finns en arbetsgrupp där Dr Jörn Steinke, NH Vänerparken är med 
som läkare från regional primärvård. Möte 240111. Ett breddinförande 
av automaten är tänkt efter det mötet. Ett samverkansavtal gällande 
digitala hjälpmedel där denna produkt finns tillagd möjliggör 
breddinförandet. Nära vård leder till fler digitala lösningar.  
Rutiner tas fram bl a bedömningskriterier för vilka patienter som är 
aktuella att använda denna lösning.  
 

10. Handlingsplan Nära vård (AK) 

Workshopen förra året blev inställd. Därför tas nu omtag och alla i 
samverkansgruppen träffas 240123, 13.00-16.00 i kommunhuset för 
gemensam workshop som skall leda fram till vår handlingsplan och vad 
vi skall jobba med under kommande året.  

 
11. Arbetsgrupp vårdövergångar Vbg (AK) 

Arbetsgruppen ”Vårdövergångar” som jobbat med frågan in- och 
utskrivning slutenvården i ca ett år har kommit fram till ett antal punkter 
som behöver förbättras. Det mesta handlar om hantering och 
kommunikation i SAMSA. Gruppens förslag (PP) till förbättringar 
skickas ut till gruppen.  
Vi startar nu en arbetsgrupp i Vänersborg för att se över vad vi behöver 
göra för att det ska fungera. PP utgör underlag för gruppen. 
Maria Söderqvist är sammankallande i gruppen. Deltagare utses. 
Några behöver stämma av med personer på hemmaplan. Dessa 
resterande namn mailas till Maria på nedan mailadress. 
 
maria.soderqvist01@vanersborg.se  
 

Deltagare: 
Maria Söderqvist  Ordinärt boende, kommunal primärvård 
Natalie Höglander Rehab, kommunal primärvård 
Monica Westerlund Rehab offentlig, regional primärvård 
FT Medpro  Rehab privat, regional primärvård  
Anna Thor Ström  Medpro, regional primärvård’ 
??   Vargön/VP, regional primärvård 
Hanna Holgersson Vårdplaneringsenheten, NU sjukvården
    
 

12. Närområdesplan 2024 (Nordstan) 

Möte i ämnet 231204 på Nordstan vc. Regional primärvård och 
kommunen.  
 

mailto:maria.soderqvist01@vanersborg.se
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Fråga uppkommer om var på samverkanssidan 
som 2023 års plan ligger. Ingen vet. Är dock 
diarieförd centralt i VGR’s diarie. 

 

13. Broschyr senior Vbg (AK) 

Kommunen har sedan tidigare en seniorbroschyr med info till 
kommunens seniorer. Denna kommer att uppdateras inför 2024. Vill 
övriga aktörer i samverkansgruppen vara med i denna broschyr? 
Deadline början av året. Punkt flyttas med till nästa möte.  
 

14. Läkemedel som vi inte bör ge i kommunal primärvård (TC) 

Intravenös järninfusion är inte lämplig att utföra inom kommunal 
primärvård då bl a svåra allergiska reaktioner kan uppstå. Fem masar 
(TC för Fyrbodal) har lyft detta på regional nivå. Möte med läkare och 
apotekare är på gång.  
Målet är att ta fram vad man inte skall ge inom kommunal primärvård. 

 

15. Status mobilt vårdteam östra (mvö) (TC) 

Beslut taget i operativa nämnden i oktober att man skall avvakta start 
för mvö (Dalsland och Göta Älvdalen) för att invänta resultatet för 
grupp Västra (Bohuslän). Tänkt start för mvö troligen först 2025. 
Information kommer finnas på Vårdsamverkans hemsida som puff 
enligt CM.   

 

16. Vikten av kommunikation i samverkan 

Hur gör vi när vi snabbt behöver samverka och få svar mellan våra 
samverkansmöten? Det har varit svårt att få svar via mail inom 
godtagbar tid. 
Beslut: vi fortsätter att använda mail, men alla behöver vara snabbare 
på att svara.  

 

17. Avvikelser 

En avvikelse har förekommit sedan förra gången. Kommunen – Privat 
vårdcentral gällande information. Avklarad. 

 

18. Mötesupplägg 2024 (AK) 

Arbetsgång: ordförande och vice ordförande i alla tre 
samverkansgrupperna har förmöten två veckor innan 
samverkansmötena, där agendorna sätts. Görs på teams. 
Styrgruppsmöten (våra nuvarande samverkansmöten) föredras de 
förslag som arbetsgrupperna tagit fram och beslut fattas. Frågor och 
ärenden kommer i större utsträckning att handläggas av olika 
arbetsgrupper som utses på styrgruppsmötena. 
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Möten kommer ha en ständig sekreterare.  
 
Ordförande för 2024 Anette Karlsson, kommunal primärvård 
Vice ordförande Heba Yousif, Nordstans vc, regional primärvård. 
 
Mötestider: 
240123 kl 13.00-16.00 Workshop Nära vård 
240219 kl 14.00-15.30 
240506 kl 14.00-15.30 
240910 kl 14.00-15.30 
241119 kl 14.00-15.30 
 

 

19. Övriga frågor 

Återkoppling intravenös antibiotika (TC) 

Jesper Svärds, läkare NU-sjv, deltagande på MAS-möte i frågan har 
lett till att ytterligare möte med chefsläkare i NU-sjv och regional 
primärvård samt ev privat läkare ska hållas 231215. Ev finns rutin 
framtagen till vårt nästa möte.  
 
Ny provtagningsstrategi vid luftvägsinfektion (TC) 

Regional och kommunal primärvård har lokalt beslutat om en ny 
provtagningsstrategi vid luftvägsinfektioner.  Den innebär i korthet att vi 
följer den regionala rutinen och kommunen ska nu kontakta läkare för 
bedömning och ordination om provtagning. Om kontakten med läkare 
skulle fördröja provtagningen påtagligt kan sjuksköterska själv initiera 
provtagning på indexfall. Sjuksköterska ska då delge vårdcentralen 
bakgrundsinformation. En mer detaljerad beskrivning är skickad till 
berörda parter. På mötet beslutades det att denna 
bakgrundsinformation ska ges via SAMSA. 
 
Samverkande sjukvårdsuppdrag (TC) 

Förslag att vi skall delge varandra om patienterna i SAMSA IT-
verktyget i stället för att använda fax.  
Beslut att SAMSA gäller för återkoppling till vårdcentralerna i 
samverkande sjukvårdsuppdrag. 
 

20. Ärenden till nästa möte 

 

• Samarbete med apotekare läkemedel för äldre 

• Trygghetsordination, max giltighetstid  
 
Vid anteckningarna 
 
Monica Westerlund 


